

Date: 30 June 2026

التاريخ: 30 يونيو 2026

M/S . / Boursa Kuwait Company
M/S . / Capital Markets Authority

المحترمين
المحترمين
السادة/ شركة بورصة الكويت
السادة/ هيئة أسواق المال

تحية طيبة وبعد،،

Greetings,

**Subject: Disclosure of Material
Information**

الموضوع: إفصاح عن المعلومات الجوهرية

Pursuant to Chapter 4 , Module Ten of the Executive Bylaw Of Law No(7) of 2010 on the Establishment of the Capital Authority and the Regulation of Securities Activity and its amendments, we enclose herewith the disclosure form of the Material information.

عملا بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم الأوراق المالية وتعديلاتهما، نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومة الجوهرية.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

Annex:

المرفقات:

1. Disclosure of Material Information Form.

1- نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.



مايانك هاسموكهلال باكسي

نائب رئيس مجلس الإدارة

Mayank Hasmukhlal Baxi

Vice Chairman

سجل تجاري رقم: 71382 رأس المال (د.ك.): 13,476,607.200 رأس المال المدفوع (د.ك.): 13,476,607.200
تليفون: 22322588 (965) - فاكس: 22322587 (965) - ص.ب: 305 دسمان 15454 الكويت

www.human-soft.com

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

التاريخ	30 يونيو 2026
اسم الشركة المدرجة	شركة هيومن سوفت القابضة ش.م.ك.ع
المعلومة الجوهرية	نفيدكم بأنه ورد نا يوم الثلاثاء الموافق 30 يونيو 2026 إخطار من المؤسسة التابعة، جامعة الشرق الأوسط الأمريكية، يفيد باطلاعها على الإعلان المنشور في الصفحة الرسمية للأمانة العامة لمجلس الجامعات الخاصة على منصة Instagram بشأن خطة البعثات الداخلية للفصل الدراسي الأول من العام الأكاديمي 2026-2027، والتي تضمنت إضافة تخصص جديد، برنامج بكالوريوس علوم وتطبيقات الذكاء الاصطناعي.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	لا يوجد أثر مالي في الوقت الحالي

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات والممارسات وما يشبهها من عقود. إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق انظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



مايانك هاسموكهلال باكسي

نائب رئيس مجلس الإدارة

NR

Disclosure of Material Information Form

Date	30 June 2026
Name of Listed Company	Humansoft Holding company K.S.C.P
Material Information	We would like to inform you that, on Tuesday, 30 June 2026, the Company received a notification from its subsidiary, the American University of the Middle East (AUM), stating the announcement published on the General secretariat of Private Universities Council (PUC)'s official Instagram page regarding scholarship students Plan for the Fall Semester of the Academic Year 2026–2027, which included the addition of a new major, the Bachelor of Science in Artificial Intelligence.
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	There is no financial impact as of now

Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders, practices, and similar contracts. If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other Listed Companies' which are members of the same Group, the disclosure obligation of the other Listed Companies is limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.



Mayank Hasmukhlal Baxi

Vice Chairman